
Protokół Nr 27.2021

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 21 stycznia 2022r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach

Cerkiewnych.

Stan rady - 15

W sesji wzięło udział 14 radnych.

1. Jerzy Karpiuk – Przewodniczący Rady

2. Irena Szymaniuk – Zastępca Przewodniczącego Rady

3. Nina Oksentiuk - Zastępca Przewodniczącego Rady

4. Joanna Sapieżyńska

5. Irena Kiryluk

6. Mikołaj Rybak

7. Wiktor Kendyś

8. Michał Kot

9. Mikołaj Czykwin

10. Mikołąj Holonko

11. Andrzej Karpiuk

12. Mikołaj Leoniuk

13. Walentyna Szimoniuk

14. Jan Czmiel

Radni nie obecni na sesji

 Aleksy Troc

W obradach ponadto uczestniczyli:

1. Pan Leon Małaszewski – Wójt Gminy

2. Pan Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy

3. Pan Tomasz Gwoździk  - Skarbnik Gminy

4. Pan Mikołaj Janowski – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 12:30 otworzył  27 zwyczajną Sesję Rady
Gminy.  Stwierdził  obecność  14  radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.
Przywitał radnych  oraz wszystkich pozostałych uczestniczących w sesji (listy obecności radnych i
gości uczestniczących w obradach stanowią załącznik do protokołu). 



Do punktu 2

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Jerzy  Karpiuk  odczytał   porządek  obrad,  który  brzmi
następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesj.

4. Omówienie i przyjęcie stanowiska w sprawie  Szkoły Podstawowej w Dubiczach Cerkiewnych.

5.  Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  
b) ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży radnym Rady Gminy Dubicze Cerkiewne.
c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom ochotniczych straży pożarnych za udział
w działaniach ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym.

6. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami

7. Sprawy różne

8. Zamknięcie 27 Sesji Rady Gminy.

Wójt gminy zgłosił wniosek o dodanie do  porządku obrad uchwały w sprawie uchwalenia Gmin-
nego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziała narko-
manii w Gminie Dubicze Cerkiewne na 2022 r.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad wraz z poprawką zgło-
szoną przez wójta.

Przyjęty porządek obrad brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesj.

4. Omówienie i przyjęcie stanowiska w sprawie  Szkoły Podstawowej w Dubiczach Cerkiewnych.

5.  Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  
b) ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży radnym Rady Gminy Dubicze Cerkiewne.
c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom ochotniczych straży pożarnych za udział
w działaniach ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym.

d) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz przeciwdziała narkomanii w Gminie Dubicze Cerkiewne na 2022 r.

6. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami

7. Sprawy różne

8. Zamknięcie 27 Sesji Rady Gminy.

Do punktu 3



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli  do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub

uwagi będzie uważał, że protokół został przyjęty. 

Do punktu 4

Sekretarz Gminy przedstawił Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego   w  Szkole  Podstawowej  w  Dubiczach
Cerkiewnych.  Z  przedstawionego  sprawozdania  wynika,  że   należy  dokonać  wypłaty
jednorazowego dodatku uzupełniającego dla nauczycieli na każdym stopniu awansu zawodowego.
Znaczącą  kwotę  tego  dodatku  należy  wypłacić  w  przypadku  nauczycieli  dyplomowanych
( 52369,81zł), a na pozostałych stopniach awansu są to nieznaczne kwoty. 

W  trakcie  dyskusji  na  temat  funkcjonowania  szkoły  radni  zobowiązali  Sekretarza  Gminy  do
opracowania stanowiska zawierającego opis trudnej sytuacji związanej z prowadzeniem szkoły ze
szczególnym  uwzględnieniem  sytuacji  finansowej  i  demograficznej.  W  stanowisku  należy
podkreślić,  że  sposób  naliczania  subwencji  oświatowej  powinien  uwzględniać  sytuację
demograficzna  małych szkół dla których powinien  być zastosowany inny algorytm naliczania
subwencji  oświatowej  niż  dla  szkół  dużych.  Stanowisko takie   powinna przyjąć Rada Gminy i
należy przesłać je  do Ministerstwa Edukacji i Nauki, Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej oraz posłów
reprezentujących województwo podlaskie.  Ponadto radni zobowiązali  wójta do przeprowadzenia
rozmów z Burmistrzem Miasta Hajnówka na temat możliwości zawarcia porozumienia dotyczącego
przyjęcia  uczniów  pochodzących  z  Gminy  Dubicze  Cerkiewne  do  szkól  prowadzonych  przez
samorząd Miasta Hajnówka. 

Do punktu 5

Podpunkt a

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 
rok.  

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono.   Projekt  po
odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

UCHWAŁA NR 27.165.2022

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 21 stycznia 2022 roku

w  sprawie sprawie  zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  



Do punktu 5.

Podpunkt b

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów po-
dróży radnym Rady Gminy Dubicze Cerkiewne.

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono.   Projekt  po
odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -3.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę:

      UCHWAŁA NR 27.166.2022

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 21 stycznia 2022 roku

w  sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży radnym Rady Gminy Dubicze Cerkiewne.

Podpunkt c

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego członkom ochotniczych straży pożarnych za udział w działaniach ratowniczych lub 
szkoleniu pożarniczym.
Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono.   Projekt  po
odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

UCHWAŁA NR 27.167.2022

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 21 stycznia 2022 roku

w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom ochotniczych straży 
pożarnych za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym.

Podpunkt d

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziała narkomanii w Gminie 
Dubicze Cerkiewne na 2022 r.
Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono.   Projekt  po
odczytaniu został poddany pod głosowanie.



W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -1.

Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  Rada  Gminy  większością  głosów  podjęła
uchwałę:        

       UCHWAŁA NR 27.168.2022   

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 21 stycznia  2022 roku

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz przeciwdziała narkomanii w Gminie Dubicze Cerkiewne na 2022 r.

Do punktu 6

Wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami. Na wstępie poinformował, że
pracownicy gminy otrzymali podwyżki z dniem 1 grudnia 2021r. Następnie poinformował, że w
trakcie  posiedzenia  Zarządu  Gminnego  OSP  strażacy  ochotnicy  zaproponowali  dokonanie
podwyżek ekwiwalentów za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych szkoleniach i
ćwiczeniach. W związku z powyższym na obecnej sesji przyjęta została uchwała o podwyżkach.
Został wyłoniony wykonawca na budowę drogi Kraśkowszczyzna – Pasieczniki  Małe na kwotę
2026978,50zł. Droga powinna być wybudowana do dnia 1 września 2022r. Wójt poinformował, że
wyłoniono  wykonawcę  do  budowy  dachu  świetlicy  wiejskiej  w  Jagodnikach.  Ponadto  wójt
poinformował,  że  sołtys  wsi  Wojnówka  wystąpił  o  dalszy  remont  świetlicy  wiejskiej  poprzez
docieplenie oraz zmianę ogrzewania na kominkowe. Radny Mikołaj Golonko zapytał czy wojsko
opłaca  za  kanalizację.  Wójt  odpowiedział,  że  wojsko  opłaca  za  kanalizację,  wodę,  energię
elektryczną oraz czynsz. Radny Mikołaj Rybak zapytał czy złożony został wniosek na kanalizację
we  wsi  Tofiłowce.  Wójt  odpowiedział,  że  wniosek  zostanie  złożony  jeżeli  ogłoszony  zostanie
konkurs w którym będzie obowiązywało 100% dofinansowania inwestycji.

Sprawozdanie zostało przyjęte przez radnych.

Do punktu 7 

W sprawach różnych radni zgłosili następujące wnioski

Wniosek Pana Wiktora Kendysia radnego wsi Starzyna, Górny Gród w sprawie:

- naprawy zniszczonych przez wojsko dróg gminnych i powiatowych na terenie gminy Dubicze
Cerkiewne

- naprawy drogi Hajnówka - Czeremcha

Wniosek Pana Jerzego Karpiuk radnego wsi Werstok, Wojnówka w sprawie:

- naprawy drogi Dubicze Cerkiewne – Wojnówka wraz z mostem przed miejscowością  Wojnówka
stanowiącym zagrożenie dla ruchu drogowego

Wniosek Pana Andrzeja Karpiuk radnego wsi Wiluki , Długi Bród w sprawie:

- naprawy dróg zniszczonych  przez wojsko Witowo – Piaski i Dubicze Cerkiewne – Długi Bród -
Topiło

Wniosek Pana Jana Czmiel radnego wsi Jelonka , Czechy Orlańskie w sprawie:

- ścięcia topoli w miejscowości Jelonka

Następnie głos zabrał Mikołaj Janowski – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce, który



stwierdził,  że  w  2021r.   na  terenie  gminy  Dubicze  Cerkiewne  dokonano  remontu   dróg
powiatowych na odcinku 10 kilometrów.

Dyrektor poinformował, że ogrodzenie na granicy buduje Firma Budimex i wszystkie roszczenia
dotyczące zniszczonych dróg należy składać do tej firmy. Po zakończeniu budowy ogrodzenia firma
ta powinna dokonać naprawy zniszcz onych dróg. Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie
stanowiska rady w sprawie konieczności naprawy zniszczonych dróg przez wojsko i firmę budującą
ogrodzenie  na  granicy.  Radni  w  trakcie  dyskusji  stwierdzili  ,że  na  następną  sesję  należy
przygotować takie stanowisko z określeniem do kogo je należy przekazać oraz jakie drogi należy w
nim ująć. W zakresie zimowego utrzymania dróg Dyrektor poinformował, że sól z piaskiem sypana
jest tylko na zakrętach i skrzyżowaniach. 

Do punktu 8

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym i
osobom zaproszonym za udział w sesji po czym o godzinie 15:05 zamknął obrady  27 sesji  Rady
Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy

Jerzy Karpiuk

Protokolant: Ludmiła Pietruczuk

Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy

Karpiuk

Protokołowała: 

Ludmiła Pietruczuk
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